
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Brno, Bednářova 28 
14. května 2024 

 
Přítomni: 
Vlastimil Černý – ředitel školy, j.h. 
Renata Svobodová – zástupce ZŠ 
Dana Přepechalová – zástupce ZŠ 
Eva Vojtěšková – zástupce ZŠ 
 
Antonín Trčálek – zástupce ÚMČ 
 
Michal Churavý – zástupce rodičů 
Marika Klímová – zástupce rodičů 
 
Nepřítomni: 
Jakub Holas – zástupce ÚMČ 
Richard Vašíček – zástupce ÚMČ 
Kateřina Pavlíčková – zástupce rodičů 
  
1. Přivítání, prezence 
 
2. Zápis do 1. třídy – dostavilo se cca 50 dětí (7 odkladů) – k dnešnímu dni nástup potvrdilo 35 dětí – budou otevřeny 

dvě 1. třídy – bude využita původní učebna družiny, ta se přesune do hudebního sálu.  
9. ročník – 28 absolventů + děti přijaté na víceletá gymnázia. 

 
3. Zahradní slavnost – 25. června 2024. 
 
4. Spodní hřiště – je k dispozici veřejnosti, obyvatelé devastují, škola zaplatila opravu plotu – návrh: hřiště bude pod 

správou ÚMČ. 
 
5. Podněty ze strany rodičů 
 
• Konkurzní řízení – 4 kandidáti – proběhne 20. května 2024. 
 
• Podnět z minulého zasedání ŠR – posílení ranních spojů na zastávce Bednářova – p.Churavý řešil s DPMB -

momentálně řešení pozastaveno z důvodu oprav komunikací v okolí. 
 

• Rozšíření jídelny – návrh p. Churavého – provizorní řešení pomocí kontejnerů – p. Trčálek ověří možnosti. 
 

• Poskytování opravených písemných prací k nahlédnutí rodičům – požadavek na p. uč. Šulcovou.  
 

• Hovorové hodiny - rezervační systém – dle rodičů nefunguje, preferují návrat k původnímu systému bez rezervace. 
 

• Potvrzení o zdravotní způsobilosti – ZŠ vyžaduje - dle vyhlášky na akce pro 30 dětí na 5 a více dní. Je opravdu 
nutné potvrzení vyžadovat? Škola má špatné zkušenosti - rodiče často neinformují o závažných zdravotních 
problémech. 

 
• Komunikace rodičů, třídních důvěrníků se ŠR – nefunkční, vytvoření e-mailů s „firemní“ adresou je nevhodné - 

adresa může být zneužita. Návrh p. Churavého – podepsání souhlasu se zpracováním osobních údajů (dokument 
bude zaslán p. řediteli). 

 
6. Podněty zástupců ÚMČ  

 
• Rozúčtování částek, které se vybírají na výlety – požadavek od rodičů – dle školy vyúčtování výletu probíhá 

vždy po skončení akce, případné přeplatky budou vráceny (na účet, hotově – dle způsobu platby). 
 

• Aktualizace webových stránek – v současné době jsou některé informace neaktuální (kroužky). 
 

• Skatepark – proběhla oprava, revizní technik našel pochybení – reklamace. 
 
 
Příští zasedání Školské rady ZŠ Brno, Bednářova 28 proběhne v úterý 8. října 2024 v 16 hod. 


